
 

 

 

 

  

 

DATO / 12.11.2021 

 

 

 

Møde i Rådet for Spillefilm 

Den 27. september 2021 

 

Rådsdeltagere: Rasmus Kloster Bro (referent), Signe Leick Jensen, Mette Heeno, Mads 

Nedergaard, Maria Månson. Afbud fra Søren Gam Henriksen. 

  

1. Rådets arbejdsform og fokusområder 

 Rådet drøftede, hvilke områder de vil fokusere på, bl.a. "Serviceeftersyn" på 

procedere for konsulentansættelser og forlængelser, 

 

 Rådet talte om gennemsigtighed og inddragelse af DFI-brugerne i evalueringer. 

 

 Rådet talte om hvordan de bedst kan rådgive bestyrelsen, herunder hvilket 

materiale de har brug for fra DFI, for at kunne gøre det på et oplyst grundlag. 

Rådet diskuterede også kommunikationsform med bestyrelsen.  

2. Tema for Rådsdagen 2021 

 Rådet ønsker at afklare deadline for program-indslag. 

 

 Uklarhed om formålet med Rådsdagen - Er det Rådene, der sætter programmet 

eller direktionen? 

 

 Tema "Grundfortællingen om DFI" - Vi diskuterede mulige oplægsholdere og 

vægtning af oplæg/diskussion.  

3. Midtvejsevaluering af Filmaftale 2019-2023 

 Det afklares, hvornår dette skal ske og på hvilket grundlag. 
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